
Mgr. Petra Sukupová: „O tělocviku rozhýbeme  

celé tělo, v biologii se zaměříme na ekologii.” 

1. Co na stavebce učíš? 

Na stavební průmyslové škole učím tělesnou  

výchovu děvčat i chlapců a biologii v prvních ročnících. 

2. Jaká byla tvoje cesta k povolání učitele? 

Jelikož jsem po ukončení studia na VŠ cítila potřebu rozšířit si  

své technické znalosti, vybrala jsem si zaměstnání v automobilovém průmyslu. Poté jsem 

pracovala jako vychovatelka ve státní správě. 

3. Vzpomeň si na okamžik, kdy ses rozhodla jít na stavebku a učit. Co se ti vybavuje? Co tě k tomu 

vedlo? 

V době, kdy jsem dostala nabídku nastoupit do stavařského „dream teamu“, jsem učila 

na základní škole a rozhodnutí nebylo snadné. Jelikož mě však lákala práce s mládeží, rozhodla 

jsem se pro přestup a dnes jsem za tu možnost velmi ráda, splnila moje očekávání. 

4. Co tě na práci učitele baví? 

Jsem ráda, že mohu pracovat s inteligentními mladými lidmi, kteří mají před sebou vynikající 

perspektivu. 

5. Co můžou studenti očekávat na tvých hodinách? 

V hodinách tělesné výchovy mohou studenti očekávat, že rozhýbají celé tělo, zahrají si mnoho 

sportovních her, vyzkouší si vybrané disciplíny z atletiky a dalších sportovních odvětví. V hodinách 

biologie si kromě znalostí z biologických věd zopakují základní znalosti anatomie lidského těla, 

především jsou však směřováni k ekologickému smýšlení v praxi. K tomu napomáhají také 

soutěže, kterých se naši studenti v rámci hodin biologie a ekologie účastní. 

6. Čemu se věnuješ ve volném čase? 

Ve svém volném čase se věnuji především rodině, cestování, jezdectví, četbě a poslechu hudby. 

 


